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Dl. Popescu Claudiu – director executiv al Direcţiei Relaţii Publice şi 
Management Documente 
 
  Bună ziua şi bine aţi venit la dezbaterea publică de astăzi, unde conform Legii 
52/2003 privind transparenţa decizională în administraţia publică locală, vom supune 
dezbaterii publice Proiectul privind Bugetul de venituri şi cheltuieli al municipiului Craiova, 
pentru anul 2017 
  D-na Daniela Militaru, Șef Șerviciu Buget, a dat citire proiectului de buget.  

Dl. Primar al municipiului Craiova, Mihail Genoiu.   
Acesta a trecut în revistă investițiile care se vor derula în acest an din banii prevăzuți 

în bugetul local. Printre acestea se numără și cele pentru reabilitarea și modernizarea 
cantonamentului din Lunca Jiului, transformat în centru de recuperare, pentru care există 
suma de 1,5 milioane de lei (proiect tehnic și execuție, cu licitație în derulare), pentru 
reabilitarea celor două clădiri în care funcționează Primăria Craiova (200.000 de lei), pentru 
transformarea Școlii Generale nr. 35 în depozit pentru arhivă (82.000 de lei), pentru 
consolidarea și reabilitarea Casei Căsătoriilor (reactualizare ET + DALI – 45.000 de lei) sau 
pentru achiziția unei firme luminoase cu denumirea pasajului subteran, care va purta numele 
de Pasajul Universității (11.000 de lei). Și pentru reabilitare și consolidare corp central CN 
„Carol I“ și Opera Română Craiova sunt prevăzuți bani, anul acesta doar 1.530.000 de lei 
(pentru proiectul tehnic și începerea lucrărilor), Dl Primar Genoiu precizând că finanțarea la 
acest proiect se va întinde pe doi-trei ani. 

“O altă noutate este acordul cadru de reparare și modernizare pentru 87 străzi.  
Sensuri giratorii. Este vorba de marea majoritate a sensurilor giratorii care sunt 

provizorii. La aprecierea Politiei Locale acestea vor rămâne definitive, în speță Rîului-Calea 
Dunării, Gheorghe Chițu - Caracal, Traian Lalescu - Dezrobirii, Anul 1848 - General 
Magheru, se vor face în formă finală, așa cum este cel care s-a executat anul trecut la 
intrarea în Craiova, Calea Bucuresti intrsecție cu strada Tehnicii .  

Ceea ce v-am vorbit este în mare legat de investițiile legate de banii proprii ai 
bugetului local și o să vă vorbesc câte ceva despre investițiile care se derulează anul acesta 
pe bani europeni. A fost deja finalizată, receptionată și închisă lucrarea de la  Grupul Școlar 
“Gheorghe Bibescu”, este vorba de Serviciile de proiectare pentru reabilitarea unor grădinițe  

La capitolul Cultură, avem investiția Water Park 1.129.800 lei. Amenajarea Parcului 
Nicolae Romanescu cu suma de 5.730 lei .  

Discutăm acum despre proiecte care urmează să fie depuse în sensul de a accesa 
fonduri europeene pe axa 42/2014-2021. Regenerare urbană în Municipiul Craiova prin 
revitalizarea zonei Balta Cernele pe axa 4.2, este o axă care aloca bani europeni pentru 
terenuri degradate.   

S-a descoperit în zona respectivă o zonă mlăștinoasă și urâtă și pentru care se 
încearcă să se obțină un proiect de finanțare pentru transformarea ei într-un parc. 

Creșterea eficiențelor energetice a clădirilor publice la blocuri. S-a luat legătura cu 
președinții asociațiilor de propietari pentru a relua aceste proiecte de reabilitare termică și se 
lucrează la transmiterea către toate asociațiile de proprietari a documentelor. 

Bussines Center-ul este o investiție care a fost încheiată anul acesta și recepționată 
pe axa cea veche. Pe axa cea nouă 4.1 de care s-a vorbit, s-a prevazut achiziția a 10 
tramvaie noi și moderne și a 50 de autobuze electrice sau în zona celor cu factor mic de 
poluare. Tot în această axă se încearcă includerea proiectelor pentru stația de redresare 
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pentru reabilitarea căii de rulare în zona Henri Ford, pentru modernizarea depoului de 
tramvaie, și extinderera sistemului de funcționare a semafoarelor inteligente pe principiul 
celor de pe Calea București” 

 Dl Primar Genoiu pune la dispoziție în sală lista străzilor pentru acordul cadru de 
reparații străzi  și lista străzilor ce urmează a fi îmbrăcate în pavaj de piatră. 

Dl Director Claudiu Popescu  
Vă mulțumesc Domule Primar  
Am să rog pe cei înscriși la cuvânt să se încadreze într-un interval de 3 minute și 

propunerile să fie cu referire la proiectul propus consultării de azi.  

Dl Bica Serban:  
“Buna ziua, mă numesc Bică Șerban. Domnilor, doamnelor, stimați concetățeni . 

Domnule primar interimar, 

Am văzut că ați declarat public că în luna mai 2017 va fi gata stadionul nou. Nu am 
văzut în proiectul de buget salarizarea pentru cetățenii care vor lucra la întreținere, deservire, 
etc. Nu am văzut cheltuieli de întreținere pentrul stadionul nou. De asemenea am dori să ne 
spuneți care este defalcarea de la Compania Națională de Investiții pe anul acesta pentru 
stadion. La Water Park, aveți declarații publice de finalizare până în această vară. Nu 
cunoaștem ce cheltuieli de salarizare aveți pentru salvamari. Sunt doar 4 angajati. Ați 
declarant că veți finaliza un parc de distracții, în zona Cornițoiu, str Toporași . Ați prevăzut în 
buget sume pentru această investiție? “  

Dl. Trifan Marian 
“Buna ziua tuturor. Luând în calcul prevederile Legii 52/2003, autoritățile administrației 

publice locale trebuie să se țină cont în finalul dezbaterilor publice de părerea cetățenilor, să 
asigure nevoile acestora. În Cultură. Recreere și Religie nu este trecută cișmeaua din 
Grădina Botanică și statuia celui care a înființat această grădină. Este o recomandare 
conform legii 52/2003 . De asemenea văd că fugiti de pensionari. Nu vreti să participați la 
nimic din ce organizează pensionarii. O să vă fac o propunere, ca în Parcul Crizantemelor 
deasupra meselor și a băncilor montate să faceți o copertină pentru protejarea meselor și a 
băncilor. De asemenea constat că la capitolul asfaltări lipsește str Stefan Velovan care s-a 
lăsat într-o porțiune unde s-au făcut lucrări și este pericol. La intersecția dintre Stefan 
Velovan și George Fotino a fost un semn - indicator tip oglindă. Vă rog și vă recomand 
montarea acestui indicator. În municipiul Craiova nu există un club al pensionarilor. Vă rog 
foarte mult să găsiți un spațiu care să fie dotat corespunzător. Așa cum sunt în municipiu Tg 
Jiu, Slatina, Vîlcea unde sunt cluburi ale pensionarilor. O altă problemă care există în orașul 
nostru pentru comunitatea săracă, la capitolele unde am văzut excluziunea socială și partea 
de ajutoare/alimente, vă rog mult, în conformitate cu prevederile legale, înființarea unei 
cantine sociale cu hrană pentru cei săraci . La capitolul taxe și impozite - dl Primar mi-ați 
promis marcajul rutier prin vopsire la toate blocurile din oraș. Tot atunci ați promis că veți 
ridica mașinile fără vignetă și lăsate în paragină. O altă problemă care lipseste din proiectul 
de buget este un fond pentru riscul seismic. In fiecare an la 1 octombrie se sărbătorește ziua 
internațională a persoanelor vârstince. Nu am văzut nici anul trecut presa sau mass-media să 
vorbească despre acest eveniment. O întâlnire cu pensionarii pe data respectivă, un 
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spectacol de muzică populară, un concurs de șah se pot face dacă este bunăvoință. Ultima 
problemă este privitoare la alocarea unui fond pentru montarea unor bănci în stațiile de 
autobuz fiindcă sunt oameni în vârstă care nu au unde să se așeze. “ 

Dl. Stan Mihail  
Domnule Primar, viceprimar, doamnelor și domnilor, răsfoind cu interes acest proiect 

de buget, vreau să vă adresez o întrebare: când se termină Spitalul Filantropia și ce valoare 
este prinsă în bugetul local pe 2017? Vă mulțumesc! 

Dl. Ionescu Liviu  
Bună ziua,  

Ținând cont că sportul este un factor de promovare, vreau să vă întreb care este 
situația stadionului de atletism? Multumesc!  

D-na Vlasceanu Maria 
Buna ziua,  

In legătură cu Colegiul Carol I, am dori să știm în ce stadiu se află și care va fi 
investiția în 2017? 

Dl. Iliescu Bogdan  
Buna ziua, 

Voiam să vă intreb despre Aqua Parc. D-na Ministru vorbea  despre acest proiect din 
2014. Vreau să vă întreb dacă intră în licitații, și dacă aveți un termen aproximat de începere 
a proiectului? 

D-na Vâlvoi Alina  
Bună ziua, 

 Vroiam să vă întreb despre cantomanetul de la Luncă, se mai face?  

Dl. Glica George Laurentiu  
Aș dori să știu, am tot văzut asfaltarea străzilor. Aveți intenția la periferie să asfaltați 

drumurile de pământ?  

Dl. Albu Gheorghe 
Bună ziua, 

 Sunt președintele asociației din Sărari, si fac parte din comitetul cetățenesc din 
Sărari-Valea Roșie . Am solicitat să se prindă în buget străpungerea din strada T. Lalescu în 
strada H Coandă, pentru a fluidiza circulația în zonă. Am transmis și fotografii unde strada 
începe de la Liceul Henri Coandă. Încă nu am primit  răspuns la cerere. Acestă străpungere 
va elimina foarte multă aglomerație de pe strada Mircesti, Str Sărarilor. Imi doresc un 
răspuns. 

 A doua problemă - noul spital. Vă mulțumim pentru spitalul din zonă, dar am ridicat și 
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ridicăm problema parcării. Parcările din zonă sunt foarte aglomerate.  

Dl. Popescu Claudiu dă cuvantul d-lui Genoiu Mihail pentru a oferi raspunsuri. 
Dl Bica Serban -  Vis-a-vis de termenul de mai 2017, este termenul oferit de 

Compania Națională de Investiții. S-a făcut defalcarea pe stadiul de lucrări. Nu sunt lucrările 
noastre, sunt a celor de la Compania Națională de Investiții, nu avem acces la ele. 

La Water Park este prinsă suma pentru întreg pesonalul și procedura pentru 
completarea locurilor disponibile. Acest proiect se va finaliza în cursul lunii aprilie.  

La parcul de distractii, zona Cornitoiu, am citit la Capitolul Cultură, Regilie pozitia 2- 
Parcul Cornitoiu - 128 mii lei.   

Referitor la propunerile D-lui Trifan, Dl Primar  repartizează sarcina de documentare  
d-nei Director Delia Ciucă.  

D-na Delia Ciucă - Cișmeaua de la Grădina Botanică  este bugetată.  
Dl Primar Genoiu intervine și îi pune în vedere D-nei Delia Ciucă montarea copertinei 

în Parcul Crizantemelor și amplasarea unei oglinzi pentru trafic rutier la intersecția străzilor 
Stefan Velovan și George Fotino.  

Dl Administrator Public, Sorin Manda, va prelua problema referitoare la clubul 
pensionarilor, pentru a lua referințe din alte orașe. 

Marcajul rutier dintre blocuri se va repartiza Serviciului Administrare și Monitorizare 
Transport Public Local si Siguranta Circulatiei. 

 Dl director al Poliției Locale primește sarcina de a se ocupa de mașinile abandonate 
și fără rovignetă.  

Băncile sunt prinse deja în buget -  capitoul 67.  
Dl Stan Mihail - Spitalul Filantropia se va finaliza pe 6 iunie, va mai fi o perioadă de 

recepție, recepționare. Acesta este termenul dat construcției.  
Dl Vlascesnu Marian - Carol I . Există studiu de fezabilitate, în toamna se va începe 

execuția lucrărilor.  
Cantomanentul de la Luncă este prins în finanțare, foarte avansat. Este la poziția 67. 

Licitația este în curs de evaluare. Se va trece la finalizare anul acesta.  
Dl Albu - Legat de parcarea Spitalului Municipal Filantropia - există un proiect de 

sistematizare a circulației în zonă cu sensuri unice și parcări și cred că va fi rezolvată 
această problemă. 

Stadionul de atletism, a cărui construcție a fost sistată anul trecut, va primi și el 
fonduri. Pentru proiectul tehnic și execuția unui stadion cu 5.000 de locuri, transformat într-
unul de clasa a V-a (pentru competiții internaționale), primăria a alocat 4.944.000 de lei, alte 
1,3 milioane de lei fiind pentru extinderea utilităților la stadionul de atletism. Arena „Ion 
Oblemeco“ va înghiți și ea anul acesta, de la bugetul local, 11.680.000 de lei, partea de 
cofinațare a proiectului. Legat de acest obiectiv s-a precizat că anul acesta va fi gata 
stadionul.  

Dl Claudiu Popescu  
Vă mulțumim pentru prezență și propuneri, declar închisă dezbaterea de astăzi. Zi 

frumoasă!  
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